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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
 
Datum: 23.12.2002 
 
ZAPISNIK 3. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 23. decembra 2002 v restavraciji Groš v Kamniku.  
 
Prisotni: Jožef Lečnik, Brane Hrovat, Stanko Indest, Aco Kramar, Hari Murčehajič 
Ostali prisotni: Jana Prešeren, Dejan Perčič 
 
Dnevni red:  

1. Pregled zapisnika 2. seje 
2. Obravnava pritožb Mirnika in Jovanoviča 
3. Poročilo NO 
4. Razno 

 
Sejo je sklical in vodil Jožef Lečnik 
 
Ad 1) 
Predsednik je povedal, da kljub večkratni urgenci, do danes še ni prejel zapisnika od Urške Hrovat. 
Zaradi tega je predlagal, da se zapisnik 2. seje, ki je bila 14.11. 2002 obravnava na naslednji seji 
predsedstva. Poudarjeno je bilo, da mora Urška Hrovat zapisnik takoj dostaviti. 
 

SKLEP: 
• Zapisnik 2. seje se obravnava na 4. seji predsedstva 
• Urška Hrovat mora zapisnik dostaviti takoj 

 
Ad 2) 
Predsednik je poročal, da je bil sklep prejšnje seje izveden, in da je nadomestilo za izostanek iz 
seminarja, v višini 40.000 SIT v celoti plačal D. Jovanovič, medtem ko je J. Mirnik plačal samo 
10.000 SIT. J. Mirnik je v obrazložitvi, zakaj je plačal samo del celotne vsote navedel, da trenutno 
nima toliko denarja in da je pripravljen celotno nadomestilo plačati v treh obrokih. Oba sodnika sta na 
sklep o plačilu nadomestila za seminar podala pritožbo. Predsednik je predložil tudi potrdilo bivšega 
predsednika (g. Vitanca), v katerem je D. Jovanoviču opravičil izostanek iz seminarja in mu zatrdil, da 
njegov izostanek ne bo imel nobenih posledic. 
V nadaljevanju razprave sta Hrovat in Indest poudarila, da sta se imela oba sodnika možnost udeležiti 
prvega seminarja na Bledu, kjer za udeležbo ni bila pogoj plačana članarina. Murčehajič se je strinjal s 
sklepom prejšnje seje predsedstva in predlagal zavrnitev pritožb. Kramar pa je poudaril, da sklepa 
prejšnjega predsednika ne bi smeli negirati in da bi bilo potrebno ugotoviti ali sta ta dva sodnika edina, 
ki se seminarja nista udeležila. Predsednik je povedal, da bi bilo potrebno pridobiti zapisnika obeh 
licenčnih seminarjev in liste prisotnosti in predlagal, da se pritožbe obravnavajo po pregledu zapisnika 
komisije za izobraževanje. 
 

SKLEP: 
• J. Mirnik mora do 18. 01. 2003 poravnati ostali del nadomestila za izostanek iz seminarja. 

Če ga do roka ne plača, ne bo delegiran na naslednje tekme. 
• Prejšnja komisija za izobraževanje mora poslati zapisnike seminarjev in liste prisotnosti. 
• Iz liste prisotnosti se mora ugotoviti kateri sodnike se niso udeležili seminarja. Za pregled 

se zadolži Lečnika in Perčiča. 
• Obe pritožbi se bo obravnavalo po ogledu poročila komisije za izobraževanje. 
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Ad 3) 
Predsednica Nadzornega odbora (v nadaljevanju NO) Jana Prešeren je predstavila poročilo, ki ga je 
sestavil NO v zvezi z izplačili za sezono 2001/2002. Ugotovljeno je bilo, da je bilo DOS Doljenjski 
nakazano 248.600 SIT premalo (po njenih besedah naj bi ta razlika nastala zaradi telefonskega 
pogovora enega izmed članov DOS Dolenjske in sekretarjem OZS), prav tako pa se ni izvršil sklep 
prejšnjega predsedstva, da je potrebno vrniti DOS Lj. denar od opreme, ki je DOS Lj. ni prejela in jo je 
OZS odštela pri izplačilu (34.000 SIT). NO je opozoril tudi na mednarodne tekme, kjer linijski sodniki 
in zapisnikarji niso dobili plačila in nepravilnosti v administraciji ZOSS.  
 
SKLEP: 

• Obvestiti je potrebno vse blagajnike in predsednike DOS – ov, da je  vsako zahtevo, ki jo 
posreduje DOS od ZOSS ali OZS, potrebno predložiti pisno in ne samo ustno. 

• Od delegatov na mednarodnih tekmah se zahteva, da se pošlje en izvod zapisnika tudi 
sekretarju ZOSS na naslov: Odbojkarska zveza Slovenije, Celovška c. 25, 1000 
Ljubljana. Če je na mednarodni tekmi mednarodni delegat se piše pet izvodov in se en 
izvod prav tako pošlje sekretarju ZOSS. 

• Zapisnike sej predsedstva je potrebno poslati vsem članom predsedstva, DOS – om in 
predsednikom komisij, najkasneje v 14. dneh. 

• Vse sodnike, ki so se pritožili na specifikacijo prejšnje sezone se preko DOS – ov naprosi 
za kopijo specifikacije in pritožbe, da bi se lahko ugotovilo dejansko stanje. 

 
Ad 4) 
Predsednik je predstavil dopis Demšarja in Jarca v zvezi z razrezom sodniškega povšala in nižjimi 
nadomestili za delegate – kontrolorje. Vsi so bili mnenja, da je bilo o tem veliko povedanega že na 2. 
seji predsedstva. Predsednik komisije za spremljanje in kontrolo sojenja (Ficko Tone) je sklical 
sestanek delegatov – kontrolorjev, na katerem bodo obravnavali to problematiko. 
 
Predsednik je člane predsedstva seznanil z zapisnikom komisije za izobraževanje in napredek. 
 
Murčehajič je hotel izvedeti več o novih sponzorskih majicah. Predsednik je pojasnil, da se s 
sponzorjem še dogovarjajo in da bo pogodba v kratkem pripravljena. Murčehajič je prosil, da komisija 
za marketing izda cenik, v katerem bo razčlenjeno, koliko stane oglas na hrbtu, na rokavu, … 
 
Izpostavil se je problem izvzetja sodnika iz strani kluba. Člani so poudarili, da klub sicer lahko zahteva 
izvzetje sodnika, vendar mora komisija ugotoviti ali je zahteva utemeljena ali ne in ne vedno 
upoštevati zahteve klubov. 
 
Murčehajič je opozoril na postopek delegiranja. Delegirani sodnik mora dobiti delegacijo, na kateri 
ima lahko nato osnovo za odpoved. Dogaja se pa, da Maček že prej telefonsko vpraša sodnika ali bi šel 
lahko soditi na določeno tekmo. Vsi so se strinjali, da je včasih premalo časa, da bi lahko delegacije 
pošiljali po pravilnem postopku. 
 
Kramar je opozoril, da je kot predsednik NO pregledal več fasciklov, ki jih je imel Vitanc pri sebi in se 
čudi, da jih pri primopredaji le-ta ni predal Lečniku. 
 
Podan je bil tudi predlog, da se vse seje predsedstva v prihodnosti snemajo, s čimer so se vsi člani 
strinjali. 
 
Kramar je predlagal, da se ustanovi posebno listo zapisnikarjev, saj se pogosto pojavlja problem, ker bi 
nekdo rad pisal zapisnike vendar ne želi soditi. 
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SKLEPI: 

• Predsednika komisije za spremljanje in kontrolo sojenja se obvesti, da je sklepe komisije 
treba poslati predsedstvu ZOSS in ne na OZS. Predsednik ZOSS se bo udeležil seje 
predsedstva Ozs, kjer bo ta problematika na dnevnem redu. 

• Komisija za marketing mora predsedstvu poslati vso dokumentacijo v zvezi s 
sponzorstvom in cenik, v katerem je razčlenjeno, koliko stane posamezni oglas. 

• Komisija mora pretehtati zahtevo kluba o izvzetju sodnika na tekmi. 
• Komisija za delegiranje lahko sporoči delegacijo sodniku po telefonu, če je časovna stiska, 

ne sme pa sodnike spraševati ali imajo čas ali ne, saj se je sodnik dolžan delegaciji 
odzvati. 

• Vitanc mora dostaviti ves arhiv ki ga ni predal predsedniku, do 10. 01. 2003 na 
Odbojkarsko zvezo Slovenije. 

• Komisija za izobraževanje pripravi predlog za listo zapisnikarjev. 
 
 
Člani predsedstva so se odpovedali povrnitvi potnih stroškov za to sejo. 
 
Seja je bila končana ob 2010. 
 
 
 

Sekretar ZOSS Predsednik ZOSS 
Dejan Perčič   Jožef Lečnik l.r. 


